
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 18. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 633
Vil ministeren med baggrund i artiklen ”Kommuner vil have 5,5 milliarder til handicapløft”
fra Politiken den 17. maj 2021 redegøre for, om kommunernes serviceniveau på handica-
pområdet er faldet gennem de seneste år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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